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Een onderwerp waarover in de duivensport al lang wordt gesproken is eerlijk spel. Om eerlijk 
spel te bieden in de duivensport is niet eenvoudig. Ligging in combinatie met windrichting, 
afstand verschillen, verschillende financiële mogelijkheden, grote verschillen in aantallen 
ingekorfde duiven  enz. bepalen vaak mede de uitslag. In een eerdere Mijmeringen is erop 
gewezen dat de hobbyist lang niet altijd kansloos is in de duivensport. Maar structureel 
verdient het onderwerp aandacht van het NPO bestuur en de liefhebbers.  

Het is ook goed om te beseffen dat van alle bedreigingen die de duivensport kent dit er een 
is waar we wel zelf volledig aan het stuur zitten. Veranderingen in de maatschappij, 
vergrijzing, minder mogelijkheden om duiven te houden enz. zijn allemaal zaken waar we 
geen of weinig grip op hebben. Op eerlijk spel hebben we wel grip, we kunnen namelijk zelf 
besluiten om er wat aan te doen.  

In de zoektocht naar een oplossing viel mijn oog op de professionele sporten in de USA. 
Honkbal, basketbal, American Football en ijshockey zijn de dominante sporten in de USA. 
Allemaal kennen ze regelingen die ervoor moeten zorgen dat niet een paar teams de sport 
langdurig domineren. Op zich bijzonder want de USA is toch een land waar vrijheid en 
commercie met hoofdletters wordt geschreven. Dus waarom doen ze dat? De Amerikaanse 
sporten zweren bij competitief evenwicht omdat voor de ander zorgen ook impliceert dat 
men voor zichzelf zorgt. Hoe doen ze dat? 

Vrijwel alle sporten in de USA kennen een salaris plafond. Daarmee wordt voorkomen dat, 
zoals in het Europese voetbal, alle topspelers voor slechts een paar teams spelen. Ook is het 
toewijzen van talenten gereguleerd waarbij het uitgangspunt is dat het slechts geklasseerde 
team de eerste keuze heeft. In de Indy auto races, de Amerikaanse tegenhanger van de 
Formule 1, rijdt iedereen met eenzelfde standaard motor. Al deze maatregelen zijn erop 
gericht dat de competities interessant en betaalbaar zijn en blijven.  Het is ook duidelijk dat 
de Amerikanen drastische maatregelen niet schuwen om dat te bereiken.  

De duivensport gaat deze winter onder leiding van het NPO bestuur de discussie aan over 
eerlijk spel. Als voorbereiding daarop zijn dit jaar meerdere uitslagen (snelste duif, 
hokgemiddelde, aangewezen) gepubliceerd. Ook is de suggestie geopperd van een 
inkorfbeperking om excessen tegen te gaan.  We borduren daarmee voort op bestaande  
patronen Maar wellicht moeten we ook drastische maatregelen inbrengen in de discussie.  

We zouden kunnen besluiten dat iedere liefhebber met maximaal 30 duiven mag deelnemen 
aan een wedvlucht. Dit ongeacht afstand of spelsoort. De liefhebber mag meer dan 30 
duiven inkorven maar deze duiven nemen deel als invliegduif en komen niet op de uitslag.  

Nu zullen er allerhande bezwaren worden geopperd tegen dit (drastische) voorstel. Een 
daarvan is ongetwijfeld dat het vervoer zo duurder wordt, wat een misverstand is. Duurder 



vervoer ontstaat door halfvolle containers en de beste manier om dat tegen te gaan is zo 
snel mogelijk in afdelingsverband en sector verband te vervoeren.    

Door meerdere opties voor te leggen voor eerlijk spel valt er wat te kiezen door de leden en 
hun afgevaardigden in de Ledenraad. De leden kunnen we direct betrekken bij de discussie 
over eerlijk spel door hun mening te vragen via de wekelijkse poll in Op de Hoogte. Het 
beloofd een interessante discussie te worden. 
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